
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

HERTZÖGA BK, HELA KARLSTADS LAG? 

 
Hertzöga BK hade lagt fast kursen i mitten på 80-talet, vilket betydde att det fanns en 

strävan att bli så bra som möjligt inom de resurser som stod till buds. Organisationen 

hade utvecklats och en ”klubbdirektör” med ett övergripande ansvar för spelarutveck-

ling, men även marknadsföring hade anställts.  

 

Sammanfattningsvis kan man säga att det gick bra och 1996 flyttade vi A-

lagsmatcherna till Tingvalla dels på grund av att Ilanda inte höll klassen för division I 

spel, dels för att om möjligt bli ”Hela Karlstads Fotbollslag”. 

 

En ambitiös sponsorfolder togs fram och vi fick möjlighet att dra nytta av arena-

reklamen på Tingvalla. Ledare och spelare engagerades i jakten på sponsorer. Vi 

trodde på goda grunder att det fanns ett sug efter elitfotboll i Karlstad! 

 

Man kan inte påstå att vi möttes med jubel, att nya sponsorer sprang benen av sig för 

att få vara med, eller att publiken strömmade till i stora skaror. Det var hårdjobbat. 

 

Det fanns röster som gjorde gällande att vi måste byta namn och heta något med 

Karlstad i själva klubbnamnet. Det var nog inte där skon klämde om vi ser till 

Karlstads framgångsrika elitlag. Varken Färjestad, Boltic, Göta, Hellton, Sjöstad, 

eller Norrstrand/Bengen har Karlstad i sitt igenkänningsnamn. Carlstads BTK och 

Carlstads Crusaders däremot lever upp till önskemålet. 

 

För att tillmötesgå namnivrarna tog vi fram ett klubbmärke där ”Karlstad” lagts till 

vårt eget klubbmärke. Det vann inte något gehör! 

 

Nåväl, det finns ingen anledning att gråta över spilld mjölk, vi testade och blev 

många erfarenheter rikare. Även om ekonomin var ordnad under ”storhetstiden” så 

var de röda siffrorna besvärande. Det är bättre att ha en ordnad ekonomi med plus-

siffror… och det har vi nu. 
 

 


